
Обговорення ОПП «Авіоніка» зі стейкхолдерами

5 березня 2025р відбулося обговорення 
освітньо-професійної програми 

«Авіоніка» за участю представників 
академічної спільноти, роботодавців та 
студентів. Учасники зустрічі розглянули 

актуальні питання вдосконалення 
програми відповідно до сучасних вимог 

авіаційної галузі.

Стейкхолдери відзначили важливість 
практичної підготовки фахівців, 

інтеграції інноваційних технологій та 
розширення співпраці з 

підприємствами. Обговорені пропозиції 
будуть враховані при оновленні 

програми, щоб забезпечити високий 
рівень підготовки випускників.

Дякуємо всім учасникам за активну 
участь та конструктивні пропозиції!
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